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RM.0002.8.15.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 15/2019 

z XV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 27 marca 2020 roku. 

 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 12.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na salę przybył radny Błażej Barczak, od tej pory w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

– Na sekretarza XV sesji wybrano radnego: Jana Lecha Bladowskiego. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. 

– Porządek obrad został przyjęty, 13 radnych głosowało za jego przyjęciem.  

– Protokół z XIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został przyjęty jednogłośnie (13 

radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 21 stycznia 

2020 r.. Powiedział m.in., że jego działania w ostatnim czasie są głównie związane z 

dostosowaniem organizacji pracy instytucji gminnych w związku z pandemią koronawirusa. 

Omówił także przetargi jakie rozstrzygnięto w ostatnim czasie, m.in. na zakup kamienia na remonty 

dróg gminnych. Powiedział, że dokończono wodociągi. Poinformował, że została podjęta decyzja o 

tym, że w 2020 roku nie odbędą się „Dni Piotrkowa Kujawskiego”. 

 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w ostatnim czasie oprócz realizacji zadań, które wynikają 

z obowiązków Przewodniczącego Rady Miejskiej uczestniczył także w wernisażu Aleksandry Sas 

Wisłockiej. 

 

Ad. 8 

- Pani Alicja Wójcik omówiła sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 
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2019.  

Dyskusji nad sprawozdaniem nie było. 

 

Ad. 9 a-i 

- Pani Arkadiusz Włodarski odczytała projekt uchwały Nr XV/87/2020  w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski w 2020 roku. 

Pytań nie było 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/87/2020: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XV/88/2020 w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkole pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze   

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/88/2020: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XV/89/2020  w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2020-

2022. 

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/89/2020: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XV/90/2020 zmieniająca uchwałę w 

sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze i tryb ich pobierania. 

- Pani Alicja Wójcik powiedziała, że proponuje się podnieść stawkę godzinową za usługi 

opiekuńcze do 17 zł brutto. 

Radni przystąpili do głosowania: 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/90/2020: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 1 

radny nie wziął udziału w głosowaniu,  uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XV/91/2020 w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

- Pan Sławomir Kawczyński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 
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w Piotrkowie Kujawskim powiedział, że komisja ustaliła stanowisko w tej sprawie na posiedzeniu 

komisji. Stanowisko to jest zawarte w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/91/2020: 10 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”,  

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XV/92/2020 w sprawie funduszu 

sołeckiego na rok budżetowy 2021. 

- Pan Krystian Betliński poprosił o wyjaśnienie w jaki sposób jest obliczany fundusz sołecki i jak 

należy go rozliczać oraz na co można go wydatkować? 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nad tego typu uchwałą Rada pochyla się co roku. Wyjaśnił, 

że środki z funduszu sołeckiego można wydawać jedynie na obiekty będące własnością gminy, a 

wysokość funduszu dla danego sołectwa jest uzależniona od liczby jego mieszkańców. Rozlicza się 

to w taki sam sposób jak wszystkie inne inwestycje, a wobec zadań wykonywanych z tych środków 

należy stosować prawo zamówień publicznych. Dodał, że nie ma sensu rozdrabniać środków na 

małe inwestycje oraz, że stara się aby każde sołectwo zawsze coś otrzymało, sprawiedliwie. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/92/2020: 11 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”,  

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XV/93/2020 w sprawie uzgodnienia 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Jezioro Głuszyńskie. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że Rada otrzymuje tę uchwałę do przegłosowania już drugi raz 

ponieważ RDOŚ wniósł zastrzeżenia i należy je uwzględnić. 

- Pan Błażej Barczak zawnioskował do Rady o nieprzyjmowanie tej uchwały. Jego zdaniem dotyczy 

to wprowadzeniu wielu obostrzeń i utrudnień na zbyt wielkim obszarze bo ponad 2000 ha. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/93/2020: 7 „za”, 2 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się”,  

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XV/94/2020 zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2020-2029 

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmiany 

zaproponowane w kolejnym projekcie uchwały dotyczące budżetu na 2020 rok. 

- Pan Jerzy Iglewski zapytał skąd wynika zmniejszenie środków na inwestycje drogowe? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że zmniejszenia te powstały w wyniku przeprowadzonych 

przetargów. Konieczne jest przesunięcie środków na budowę nowej studni głębinowej oraz na 

wszelkie działania podejmowane w związku walki z pandemią. Ochrona zdrowia i życie jest 
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najważniejsza i należy zadbać, aby środki na te cele były zabezpieczone. Wyjaśnił także, że póki co 

środków, które zostały zaoszczędzone z przetargów gmina nie wydaje. Należy przyjrzeć się temu, 

jak w najbliższej przyszłości będą się kształtowały płatności oraz dochody. 

- Pan Grzegorz Woźniak zapytał dlaczego dokładamy co roku  środków OSP w Piotrkowie 

Kujawskim? W tym roku jest to znów kwota 15 tys. zł. Zapytał dlaczego oni co roku nie mieszczą 

się w zaplanowanym budżecie? Zapytał także dlaczego gmina nie chce zapłacić za ubezpieczenie 

samochodu strażackiego dla OSP Połajewo? 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że samochód strażacki dla OSP Połajewo został przekazany im 

bezpośrednio ze Starostwa, nie zaś za pośrednictwem Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Tym 

samym OSP w Połajewie wzięło na siebie wszelkie wydatki związane z ubezpieczeniem. Gmina nie 

może za to zapłacić bo to nie jest jej mienie. Niestety cała ta sytuacja jest krzywdząca dla jednostki 

OSP w Połajewie. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy po zbudowaniu czwartej studni głębinowej mieszkańcy gminy 

będą mieli zapewnioną ciągłość dostawy wody? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że uważa, że budowa tej studni zabezpieczy potrzeby gminy 

Piotrków Kujawski dotyczące wody. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o auto dla Warsztatów Terapii Zajęciowej oraz o rodzaj wyposażenia, 

na które wyznaczono środki? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na zakup samochodu dla WTZ-ów jest duże 

dofinansowanie i grzechem byłoby z tego nie skorzystać. Poza tym stary samochód można 

przekazać do innej jednostki gminy, ale jeszcze nie ma decyzji, która jednostka go otrzyma. 

Radni przystąpili do głosowania. 

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła sumy dofinansowania z PFRON. Do platformy schodowej 

dla szkoły w Dębołęce za 90 tys. zł dofinansowanie wynosi 45 tys. zł, samochód dla WTZ – koszt 

całkowity 145 tys. zł, dofinansowanie 90 tys. zł. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/94/2020: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XV/95/2020 zmieniającą uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2020. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XV/95/2020: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  

uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 10 

- Pan Arkadiusz Włodarski poinformował, ze nie wpłynęły do niego żadne interpelacje na piśmie. 
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Ad. 11 

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał w jakim czasie można spodziewać się wykonania czwartej 

studni głębinowej? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że dokumentacja została przesłana do zatwierdzenia tzw. 

ruchu górniczego. Jeśli tylko zostanie zatwierdzona rozpoczną się prace. 

- Pan Paweł Betliński zapytał jakie czynności związane z inwestycją budowy ul. Smołowej zostały 

wykonane do momentu rozpoczęcia się utrudnień w związku z pandemią? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że kolejnym wnioskiem o dofinansowanie inwestycji 

budowy dróg będzie ten związany z ul. Smołową. Obecnie czekamy na operaty finansowe do 

wykupienia działek. Dokumenty do Starostwa złożyliśmy, pozwolenie mamy. 

- Pan Paweł Betliński zapytał czy gmina przewiduje dofinansowana na fotovoltaikę? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że gmina Piotrków Kujawski na chwilę obecną nie wchodzi 

w żadne projekty związane z tymi dofinansowaniami. 

- Pan Paweł Betliński zapytał także o światłowód w naszej gminie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że wielu rolników stawia warunki firmie wykonującej 

światłowód dotyczące ich własności gruntów. 

- Pan Paweł Betliński zapytał czy lustro na skrzyżowaniu ul. Poznańskiej z ul. Wyzwolenia będzie 

przywrócone? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w następny poniedziałek zostanie złożone 

zapotrzebowanie, o ile takie lustro będzie dostępne na rynku. 

- Pan Paweł Betliński zapytał czy można przywrócić lokalizację lampy za cmentarzem? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że są obecnie opóźnienia w kwestii zakładania oświetlenia, 

bo jest do tego niezbędna obecność Energetyki, a firma ta wykonuje teraz tylko niezbędne prace. 

- Pan Marek Zientkiewicz podziękował Burmistrzowi za szybką interwencję związaną z 

gromadzeniem się ludzi, nawet w centrum miasta. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że patrole Policji jeżdżą i informują z megafonów jak należy 

się zachować w tym okresie. 

- Pan Krystian Betliński powiedział, że wszystkie sprawy kierowane przez mieszkańców do niego 

są niezwłocznie przekazywane do Urzędu i rozwiązywane. Poprosił o cierpliwość osoby, których 

sprawy wymagają dłuższego okresu aby je załatwić w związku z obecnie utrudnioną do działań 

sytuacją. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że Urząd dodatkowo prowadzi czynności przygotowania 

wyborów w trybie nadzwyczajnym i nadzwyczajnych okolicznościach. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy jest już załatwiona sprawa przejęcia działki od PKP? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że sprawa ta jeszcze nie jest zakończona bo notariusze także 

w obecnej chwili działają inaczej. 
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- Pan Jarosław Waszak dodał, że obecnie Urząd czeka jeszcze na spisanie protokołu przez PKP. 

- Pan Błażej Barczak poprosił o udzielenie informacji z kim należy się kontaktować poza godzinami 

pracy Urzędu w sprawie potrąconych przez pojazdy zwierząt. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że on odbiera wszystkie telefony poza godzinami pracy 

Urzędu. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o termin remontu świetlicy wiejskiej w Przewozie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że gdy ekipa remontowa skończy prace w świetlicy w 

Byczu to przejdzie do świetlicy w Przewozie. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o możliwość zakupu sprzętu dla Rady Miejskiej na wypadek 

konieczności pracy on-line. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że przepisy nie są jeszcze dostosowane do tego aby sesje 

zdalne były zatwierdzane przez nadzory. W obecnej chwili skłaniamy się ku temu aby przestawić 

się na pracę on-line. Na początku kadencji chcieliśmy zakupić tablety dla Rady, ale dobrze, że nie 

wydaliśmy tych pieniędzy. Obecnie wymaga to zakupu dobrego sprzętu, ale przede wszystkim musi 

być określone w przepisach jak należy w tym systemie głosować. 

- Pan Błażej Barczak zapytał jak obecnie wygląda współpraca z firmami dowożącymi dzieci do 

szkół? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że usługa dowozu nie jest świadczona zatem za to nie 

płacimy. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy na terenie naszej gminy został „złapany” ktoś kto nie przestrzegał 

kwarantanny? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na ostatnią środę było u nas 30 osób w kwarantannie, ale 

niestety wiemy, że sporo osób wraca nocami z zagranicy i nie zgłaszają się one do SANEPID-u. Dla 

dobra społecznego takie osoby są zgłaszane i to SANEPID z nimi przeprowadza wywiad i decyduje 

czy objąć ich kwarantanną. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że raport SANEPID i liczbie osób objętych kwarantanną na 

terenie gminy Piotrków Kujawski mówi o 37 osobach. Urząd Gminy uzupełnia te informacje na 

stronie internetowej, w zakładce „koronawirus”, aby pokazać mieszkańcom, że nie jest to wymysł 

medialny oraz, że nas też to dotyczy. 

- Pan Błażej Barczak zapytał gdzie jest wyznaczone miejsce kwarantanny w naszej gminie? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że miejsce takie na terenie gminy jest wyznaczone, 

wyposażone i jest do dyspozycji Wojewody, jednak nie poda celowo gdzie się to znajduje, aby nie 

siać paniki. 

- Pan Błażej Barczak poprosił aby Urząd porozumiał się z OSP Połajewo w sprawie ubezpieczenia 

za samochód strażacki. Prośbę skierował do Pana Sekretarza. Dodał, że nie może tak być, że ten 

samochód stoi. Zaproponował składkę na ten cel. 
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- Pan Jarosław Waszak dodał, że myśli, iż każdą sprawę można rozwiązać. 

 

Ad. 12 

– Pan Arkadiusz Włodarski  po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad XV sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie XIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:58 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


